



世界佛教僧伽會·個人入會申請表

WORLD BUDDHIST SANGHA COUNCIL

Application Form of Individual Membership

6個月內2吋

半身彩色近片

Please attach two 2*2

head & shoulder photos

in color (taken within

the last six months)

護照名
Passport Name : _____ 身份證/護照號碼 (ID)
ID / Passport No. : _____ (P.)

法名
Dharma Name : _____ 國籍
Nationality : _____ 語言
Language : _____

出生日期
Date of Birth : _____ 出生地
Country of Birth : _____

受戒別 比丘 比丘尼
Order : Bhikkhu Bhikkhuni 得戒和尚
Master of Precepts : _____

受戒日期
Date of Ordination : _____ 受戒地點
Place of Ordination : _____

現任職稱
Current Title : _____

個人經歷
Personal Experience : _____

永久地址
Permanent Address : _____

通訊地址
Mailing Address : _____

常住寺院
Residential Temple : _____ 電子信箱
E-mail : _____

電話
Tel : _____ 手機號碼
Mobile Phone : _____ 傳真
Fax : _____

推薦人簽章
Signature of Referee : _____ 日期
Date : _____

申請人簽章
Signature of Applicant : _____

按會費規定附奉美金 _____ 元

I enclose the stipulated fees US\$ _____ (Reg. Fee+ Annual Fee)
 現金繳付 美金匯入銀行 折合台幣匯入銀行 折合台幣郵政劃撥
Cash US\$ Remit by Bank NT\$ Remit by Bank NT\$ Remit by Post

以下由受理單位填寫 For Office use only

秘書處意見 Recommended Action :	
核定入會日期 Date of Registration :	會籍號碼 Membership Number :
備註 Notes :	

世界佛教僧伽會秘書處地址 : 100 台灣台北市紹興北街 6 號 電話/Tel : +886-2-2396-5564
Address of Secretariat of WBSC : No.6, Shaoshing N. Street Taipei, 100, Taiwan 傳真/Fax : +886-2-2391-3770
E-mail: wbsc5564@ms64.hinet.net <http://www.wbsc886.org>

說 明

- 1、凡接受本會章程之規定，各地僧伽所領導之佛教團體與寺院道場，均可申請加入為團體會員。
- 2、凡接受本會章程之規定，各地受具足戒之比丘與比丘尼，均可申請加入為個人會員。
- 3、凡申請加入個人會員，必須繳交**彩色照片兩張、身份證、護照與戒碟影印本**；凡申請加入團體會員，必須繳交負責人**彩色照片兩張、身份證、護照、戒碟與寺院登記證影本**。
- 4、按本會章程規定：團體會員入會費美金 200 元（含當年會費），常年會費美金 100 元。
個人會員入會費美金 100 元（含當年會費），常年會費美金 30 元。
- 5、會費除現金繳納外，請儘量利用直接匯入銀行帳戶或郵政劃撥並以電話或傳真通知秘書處。在美金二百元以下，秘書處不接受支票給付。
美金帳戶：台灣銀行城中分行 Bank of Taiwan [REDACTED]
台幣帳戶：台灣銀行城中分行 Bank of Taiwan [REDACTED]
國內郵政劃撥： Postal Order [REDACTED]
- 6、凡十年以上不繳納會費者，即自動失去會員資格。
- 7、會員證由總會秘書處印製寄發。

EXPLANATIONS

1. A Buddhist organization or monastery headed by sangha which accepts the rules and regulations of the WBCS Constitution, shall be eligible for the Organization Membership.
2. A bhikshu or bhikshuni who accepts the rules and regulations of the WBCS Constitution shall be eligible for Individual Membership.
3. Application forms of the Individual Membership must be submitted with **two photos of 2.5 inches in length, the copies of ID, passport and the certification of ordination**. Application forms of the Organization Membership must be submitted with **two photos of 2.5 inches in length, person in charge's copies of ID, passport, certification of ordination, and a registration certificate of the monastery**.
4. Organization Membership fees:
Registration Fee US\$200 (including the current annual fee)
Annual Fee US\$100
Individual Membership fees:
Registration Fee US\$100 (including the current annual fee)
Annual Fee US\$ 30
5. Membership fees can be paid by either cash or T/T to our account. After remittance, please inform the Secretariat by telephone or fax. The Secretariat doesn't accept a check less than US\$200.
US Dollar Account: Bank of Taiwan Account No.: [REDACTED]
NT Dollar Account: Bank of Taiwan Account No.: [REDACTED]
Domestic Postal Order: Account No. : [REDACTED]
6. Those which/who don't pay the annual fee for ten years will lose the membership automatically.
7. Certificate of Membership will be issued and distributed exclusively by the Secretariat.